
Dz-05.0021.40.2017 

PROTOKÓŁ 

XLSESJI RADY DZIELNICY V KROWODRZA  

W DNIU 26 ERZEŚNIA 2017 R. 

Kadencji 2014-2018 

I. Otwarcie sesji. 

XL sesja Rady Dzielnicy V Krowodrza odbyła się w dniu 26 września 2017 r. w godz. 18.00 

– 19.30 w siedzibie Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki przywitał 12 członków Rady, obecnych w chwili rozpoczęcia obrad 

(Lista obecności – zał. nr 1 nin. protokołu), stwierdzając, że Rada posiada kworum otwierając 

obrady XL sesji Rady. 

W części posiedzenia uczestniczyli również mieszkańcy Dzielnicy. 

II. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Prowadzący przedstawił dodatkowy wniosek o włączenie do projektu porządku obrad 

projektu uchwały w pkt.10.: 

Przyjęcie projekt uchwały w sprawie w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji     

Praworządności  (projekt Komisji Praworządności). 

 

Wniosek przyjęto: za – 11 głosów; przy 1 głosie wstrzymującym w obecności 12 

członków Rady. 

Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki przedstawił projekt porządku obrad XL sesji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza o następującej treści (zał. nr 2): 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wniosku ZIKiT w sprawie wprowadzenia znaku 

B-36 przy ulicy Zakątek na odcinku między Aleją Kijowską a Siemieńskiego (projekt 

Komisji Infrastruktury Komunalnej). 
 

5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii dla koncepcji budowy ścieżki rowerowej 

wzdłuż al. Kijowskiej na odcinku od ul. Lea do ul. Mazowieckiej oraz przejazdu 

rowerowego z ulicy Wrocławskiej na wprost do Fortów Kleparz w ramach zadania 



„Łączymy Parki Krakowa – I, IV, V, VII do Ojcowa” (projekt Komisji Infrastruktury 

Komunalnej). 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wymiany nawierzchni ul.Galla (projekt Grupy 

Radnych). 

7. Przyjęcie projektu uchwały opinii dla ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego 

dla zamierzenia inwestycyjnego – wg wniosku Wydziału Architektury i Urbanistyki 

UMK pismo nr AU-02-1.67.311.2017.MKD (projekt Zarządu). 

8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii ustanowienia pomników przyrody na 

terenie Dzielnicy V Krowodrza (projekt Zarządu). 
 

9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na 

rok 2017 (projekt Zarządu). 

 

10. Przyjęcie projekt uchwały w sprawie w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji      

     Praworządności  (projekt Komisji Praworządności). 
 

11. Oświadczenia. Komunikaty.  
 

12.  Zakończenie sesji.    

 

Na sesje przybyły kolejne  2 osoby, obecnych 14 Radnych. 

Ad.2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przedstawiony projekt porządku obrad poddany pod głosowanie, został przyjęty: 

za jednogłośnie; w obecności 14 członków Rady. 

Następnie Prowadzący p. Z. Wierzbicki udzieli głosu mieszkance, która złożyła 

podziękowania za wykonanie remontu ul. Spokojnej. 

Głos zabrali: p. Zygmunt Wierzbickim, p. Anna Pojałowska. 

Mieszkanka opuściła salę obrad. 

 Ad.3 Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Wobec braku uwag do protokołu z XXXIX sesji Przewodniczący stwierdził jego 

przyjęcie.  
 

Ad.4 Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wniosku ZIKiT w sprawie wprowadzenia znaku 

B-36 przy ulicy Zakątek na odcinku między Aleją Kijowską a Siemieńskiego (projekt 

Komisji Infrastruktury Komunalnej). 



Projekt uchwały przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki. 

Na sesję przybyło dwóch Radnych, obecnych 16 osób. 

Pan Łukasz Mańczyk – przewodniczący Komisji Infrastruktury Komunalnej złożył 

poprawkę – o uzupełnienie projektu o treść uzasadnienia ( zał. nr 3). 

Poprawka poddana pod głosowanie, została przyjęta: za – 14 głosów; przeciw – 0 głosów; 

wstrzymujące – 2 głosy; w obecności 16 członków Rady. 

Projekt uchwały przyjęto: za – 15 głosów; przeciw – 0 głosów; 1 osoba nie bierze 

udziału w głosowaniu; w obecności 16 członków Rady.  

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie wniosku ZIKiT w 

sprawie wprowadzenia znaku B-36 przy ulicy Zakątek na odcinku między Aleją 

Kijowską a Siemieńskiego - uchwała nr XL/318/2017 (zał. nr 4). 
 

Ad.5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii dla koncepcji budowy ścieżki rowerowej 

wzdłuż al. Kijowskiej na odcinku od ul. Lea do ul. Mazowieckiej oraz przejazdu rowerowego 

z ulicy Wrocławskiej na wprost do Fortów Kleparz w ramach zadania „Łączymy Parki 

Krakowa – I, IV, V, VII do Ojcowa” (projekt Komisji Infrastruktury Komunalnej). 

Projekt uchwały przedstawił p. Łukasz Mańczyk. 

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 17 członków Rady. 

Głos zabrali:  

p. Piotr Klimowicz  -  składając Poprawkę I ( zał. nr 5) do proponowanego projektu 

uchwały, 

p. Łukasz Mańczyk – składając Poprawkę II (zał. nr 6 ) do projektu uchwały 

oraz p. Marcin Grega, p. Zygmunt Wierzbicki, p. Jan Hoffman. 

Prowadzący poddał poprawki pod głosowanie , w kolejności  ich zgłoszeń: 

Poprawka I została przyjęta: za- jednogłośnie – w obecności 17 członków Rady. 

Poprawka II została przyjęta : za – jednogłośnie w obecności 17 członków  Rady. 

Projekt uchwały wraz z wprowadzonymi poprawkami został odczytany przez Prowadzącego 

p. Z. Wierzbickiego i poddany pod głosowanie.  

Projekt wraz z poprawkami przyjęto: za – jednogłośnie , w obecności 17 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie opinii dla 

koncepcji budowy ścieżki rowerowej wzdłuż al. Kijowskiej na odcinku od ul. Lea do ul. 

Mazowieckiej oraz przejazdu rowerowego z ulicy Wrocławskiej na wprost do Fortów 

Kleparz w ramach zadania „Łączymy Parki Krakowa – I, IV, V, VII do Ojcowa”- 

uchwała nr XL/319/2017 (zał. nr 7). 

 



Ad.6.Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wymiany nawierzchni ul.Galla (projekt Grupy 

Radnych). 

W imieniu Grupy Radnych projekt uchwały przedstawił p. Piotr Klimowicz. 

Projekt przyjęto: za – jednogłośnie , w obecności 17 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie wymiany 

nawierzchni w ul.Galla - uchwała nr XL/320/2017 (zał. nr 8). 

 

Prowadzący p. Zygmunt Wierzbicki oddał głos mieszkańcowi Dzielnicy, który podziękował 

za remont ul. Spokojnej.  

Głos zabrali: p. Anna Pojałowska, p. Piotr Klimowicz, p. Zygmunt Wierzbicki. 

 

Ad.7.Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii dla ustalenia lokalizacji inwestycji celu 

publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego – wg wniosku Wydziału Architektury i 

Urbanistyki UMK pismo nr AU-02-1.67.311.2017.MKD (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki. 

Głos zabrał p. Janusz Michałowski – przewodniczący Komisji Architektury 

Budownictwa i Urbanistyki. 

Projekt uchwały przyjęto za: 13 głosów; przeciw: 1 głos; 1 osoba nie bierze udziału w 

glosowaniu; w obecności 15 członków  Rady.  

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie opinii dla 

ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego – wg 

wniosku Wydziału Architektury i Urbanistyki UMK pismo nr AU-02-

1.67.311.2017.MKD  - uchwała nr XL/321/2017 (zał. nr 9). 
 

Ad.8.Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii ustanowienia pomników przyrody na 

terenie Dzielnicy V Krowodrza (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki. 

Projekt uchwały przyjęto za: 16 głosów; w obecności 16 członków  Rady.  

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V sprawie opinii ustanowienia 

pomników przyrody na terenie Dzielnicy V Krowodrza - uchwała nr XL/322/2017 (zał. 

nr 10). 
 

Ad.9.Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na 

rok 2017 (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki. 

Głos zabrał; p. Piotr Klimowicz. 



P. Zygmunt Wierzbicki przedstawił poprawkę  (zał. nr 11) dotyczącą zmiany zapisu 

części uzasadnienia.  

Poprawka został przyjęta: za – 14 głosów, 2 osoby nie biorą udziału w glosowaniu; 

w obecności 16 członków Rady.  

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – 13 głosów; przeciw - 2 głosy; wstrzymujący- 

1 głosów; w obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie zmiany w 

zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 2017- uchwała nr XL/323/2017 (zał. nr 12). 

Ad.10.Przyjęcie projekt uchwały w sprawie w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji  

Praworządności  (projekt Komisji Praworządności). 

Projekt uchwały przedstawił p. Rafał Jarząbek - z-ca przewodniczącego Komisji 

Praworządności. 

Projekt uchwały przyjęto: za – 13 głosów; wstrzymujące - 1 głosów; w obecności 14 

członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie wyboru 

przewodniczącego komisji praworządności - uchwała nr XL/324/2017 (zał. nr 13). 
 

Ad.11. Oświadczenia. Komunikaty . 

1. P. Piotr Klimowicz zwrócił uwagę na prace realizowane na skwerze pomiędzy ul.Lea / 

ul. Staffa (wysypane kamienie, drzewa obsypane tłuczniem); głos zabrali p.  Anna 

Pojałowska informując, że park będzie skończony do końca roku), p. Zygmunt 

Wierzbicki poinformował, że Zarząd wystąpi o Zarządu Zieleni Miejskiej 

o przekazanie projektu. 

2. P. Janusz Michałowski – zabrał głos ws. tzw. „złomu rowerowego”; głos zabrał 

p.Z. Wierzbicki – temat do Komisji Praworządności. 

3. P. Piotr Klimowicz zwrócił się z prośbą aby Komisja Ochrony Zieleni zajęła się 

projektem  uchwały dot. likwidacji płyt chodnikowych i rekultywację zieleńca przy ul 

.Królewskiej 92. 

4. P. Małgorzata Kozień zabrała głos ws. remontu wejścia od al. Kijowskiej w stronę 

Młynówki Królewskiej; głos zabrała p. Anna Pojałowska – należy ustalić właściciela 

terenu. 

5. P. Zygmunt Wierzbicki poinformował: 



- o  konwencie  Przewodniczących Rad Dzielnic, na którym omówiono projekt 

publikacji nt. samorządu – zamieszczenie informacji i zdjęć wszystkich 

przewodniczący; zwrócił się do Panów Piotra i Pawła Klimowiczów  o przekazanie 

fotografii i pomoc w dotarciu do ich poprzedników, 

-  o automatycznym zamykaniu rolet w siedzibie rady, 

- odczytał pism ws. zamiarów przejęcia terenu VII LO przez AGH. 

6.P. Jacek Biliński poinformował o „Dniu Seniora” zaplanowany na 21.10.2017 r.  

 

Ad. 12.  Zakończenie sesji.   

Wobec wyczerpania porządku obrad XL sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza Prowadzący 

obrady zamknął sesję Rady o godz. 19.15. 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

                                                     Zygmunt Wierzbicki 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik 
 

pracownik biura Rady. 

 


